



COMMUNIQUE N° D/22/446 MINFOPRA/SG/DDRHE

Le Ministre de la Fonction Publique et de la Réforme Administrative communique:
The Minister of the Public Service and Administrative Reform hereby announces:

Sont déclarés admissibles aux épreuves orales du concours de formation des 19, 20, 23 et 24 septembre 2023 pour le recrutement de vingt (20) **élèves Instructeurs de Jeunesse et d'Animation (IJA)** au Centre National de la Jeunesse et des Sports (CENAJES) de Kribi, session 2023, les candidats dont les noms suivent, classés par ordre alphabétique.

The following candidates, placed in alphabetical order, are hereby declared successful in the physical and written parts of the scholarship competitive examination of 19, 20, 23 and 24 September 2023 to recruit 20 (twenty) student Youth and Action Instructors (IJA) into the National Youths and Sports Centre (NYSC) of Kribi, 2023 session.

Il s'agit de / *They are:*

1. CANDIDATS EXTERNES / EXTERNAL CANDIDATES

N°	Matricule/ Service No.	Noms et Prénoms/ Names
1.	IJAR182	ABANDA CONELIA MBONG
2.	IJAD111	AJEBE EBUDE VERA
3.	IJAR224	AKAM INNOCENT
4.	IJAR219	ANNA RHONA RAÏSSA
5.	IJAR230	BAHA ISRAËL
6.	IJAN072	BASSANE BOUBA JACOB
7.	IJAR234	BIAMBA BIAMBA JOHAN THOMAS
8.	IJAD114	BILOA FLORENTINE
9.	IJAE128	BINDOHO DAOUDA ABDOURAMAN DAOUDA ABDOURAMAN
10.	IJAD121	BOLE ASSING
11.	IJAF138	CHOUTPOUENDIGNIGNI IBRAHIM
12.	IJAR220	DAMBA LUKAS
13.	IJAR200	DEDOU OLIVIA
14.	IJAL257	EKOBENA FABIEN
15.	IJAE127	EKOMANE MOTO ANTOINE JOSE



16. IJAR209 ENGOLO THIERRY STEVE
17. IJAG047 HABIBA TADINVOU
18. IJAD115 HONGA JEAN TITE ROUSSEAU
19. IJAR238 HOUMSSAH HOUMSSAH KEVIN ARISTIDE
20. IJAD113 KAKMENI CHOUAMENI DUVAL ARMEL
21. IJAR216 KAMGA WAKAM ELIANE SOREL
22. IJAR183 KOKO LENORA NENE
23. IJAR204 LOGO NKAMBA GIRES
24. IJAN073 MAHAMAT MAHAMAT ALLAMINE
25. IJAR222 MBEZELE JOSEPHINE EDWIGE
26. IJAB090 MBOMBIGHO PHILIS WOUZIZUNG
27. IJAF139 MGBIEPIT LAME ESTELLE
28. IJAF147 MONBOH MVEINBOION ALIDA JUDITH
29. IJAR194 NANGYELE NDJANGBITA PERELLE MARISSA
30. IJAD116 NCHOUTNSU INES JEREMIE
31. IJAF141 NGANDEL SAMGBA NATACHA
32. IJAW263 NGONG JOHANE
33. IJAE129 NGONO AKISKENE IRINA
34. IJAD120 NGOUH NGOUH DIVANE
35. IJAD112 NOWA ETMOND
36. IJAR221 OSSELE SUZANNE LAURIANE
37. IJAR195 SIKLE SADJO JEAN
38. IJAM080 SOULEY TCHINDEBE
39. IJAR185 TACHOT MAJOB MARY
40. IJAM007 TAHER MAHAMAT ALLAMINE
41. IJAG031 TODOUNA MOUZANI CATHERINE
42. IJAR211 WAYAN'NE BIENVENU
43. IJAN065 WOULSOU BLAMDIA JEANNETTE
44. IJAL259 ZAMO ABENA MARIE DANIELLE
45. IJAR225 ZANG ALBERT PRESLEY
46. IJAF142 ZEKANG DOUANLA BORIS



2. CANDIDATS INTERNES / INTERNAL CANDIDATES

▪ FAP/FAP

N°	Matricule/ Service No.	Noms et Prénoms/ Names
1.	IFIAJR30	DJEUKAM NKENJO EMERY AMSTRONG
2.	IFIAJR31	PARE PASCALE LEPRINCE

Les candidats admissibles munis de leur **carte nationale d'identité, du récépissé de dépôt du dossier et de la photocopie du diplôme initialement exigé** passeront les épreuves orales desdits concours au choix, en présentiel à l' INJS (Yaoundé) ou par visioconférence, le **mardi 24 octobre 2023 à 07 heures précises.**

*Successful candidates along with their **national identity cards, acceptance slip and a photocopy of the initially required certificate** shall take the oral part of these exams by a means of their choice, either by their physical presence at NIYS in Yaounde or by videoconference, on Tuesday 24 October 2023 at 7 a.m. prompt.*

Les candidats admissibles désireux de passer les épreuves orales par visioconférence sont invités à se faire enregistrer à la délégation régionale de la Fonction Publique et de la Réforme Administrative la plus proche de leur lieu de résidence, au plus tard le **vendredi 20 octobre 2023 à 15 heures 30 minutes.**

Successful candidates wishing to take their orals by video conference are requested to get themselves registered at the Regional Delegation of the Public Service and Administrative Reform closer to their area of residence, latest Friday 20 October 2023 at 3:30 p.m.

Yaoundé, le 19 OCT 2023

**Le Ministre de la Fonction Publique
et de la Réforme Administrative**
*The Minister of the Public Service
and Administrative Reform*



JOSEPH LE